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Wat gaat er met de PiuSPost gebeuren? 

Zoals u al heeft kunnen lezen zal de Tribune nog maar vier keer per jaar op uw deurmat vallen. Dat betekent dus ook dat de 

PiuSPost nog maar 4 keer per jaar fysiek zal verschijnen. Wij willen onze leden echter nog wel informeren over wat er in 

onze afdeling gebeurt. Daarom zullen we elke maand een digitale PiuSPost maken die op de website en in de mail zal 

verschijnen.  

Open Huis 

Wilt u kennismaken met onze afdeling? Dat kan! Vanaf nu is elke eerste zaterdag van de maand Open Huis bij de SP Tilburg! 

Van 12:00 tot 13:00 zal ons kantoor open zijn voor alle leden en niet-leden die kennis willen maken met onze afdeling. Onze SP 

Hulpdienst zal samen met een andere vrijwilliger aanwezig zijn. Bent u dus benieuwd naar onze afdeling? Of wilt u gewoon een 

lekker kopje koffie of thee drinken? Kom dan vooral langs tijdens ons Open Huis! 

 

Terugkijk en vooruitkijken in de raadsagenda 
Door: Thijs Kruiver 

De vorige periode zijn verschillende onderwerpen de review gepasseerd. Een van deze onderwerpen was de aanleg van 

een warmte-koude-net Tilburg Zuid en de daarbij behorende oprichting van een warmtebedrijf. De werking van dit 

systeem is dat we warmte en koude lucht uitwisselen tussen gebouwen. Een voorbeeld is bijvoorbeeld het gebruiken 

van de warmte van de ijshal voor het verwarmen van woningen.  

Nou hoor ik je denken warmte bij de ijshal? Dat ding is toch hartstikke koud! Die gedachte klopt helemaal, alleen om die kou te 

genereren worden er grote airco’s gebruikt die bij de productie van kou veel warmte afgeven. Deze warmte kunnen we gaan 

hergebruiken voor de verwarming van de omliggende woningen. Dit warmte-koude-net is dus erg duurzaam. Echter hebben we 

daar een warmtebedrijf voor nodig. Dit bedrijf wordt door de gemeente opgericht. Dit vinden wij erg positief, omdat een 

basisvoorziening als warmte en ook koelte weer in overheidshanden komt, waarbij er dus geen winstoogmerk in verwerkt zit. Wij 

gaan dit nauw in de gate houden zodat er niet veel te hoge kosten worden doorrekend en dat de aansluitkosten voor Tilburgers 

niet te hoog worden! 

Verder is er gesproken over basisbanen. Dit onderwerp heeft vergt meer uitleg en zal de volgende keer uitgebreider behandeld 

worden. Maar, om het toch kort te benoemen, hebben wij het idee dat de coalitie het ambitieuze idee van basisbanen steeds 

meer aan het verwateren is, waarbij steeds minder mensen er iets aan hebben.  

De komende periode staat er een belangrijk document op de planning, de begroting. In de begroting worden de middelen voor 

armoedebestrijding verhoogd, gericht op mensen met lage inkomens en het terugdringen van kinderarmoede. Dit sluit nauw aan 

bij de standpunten van de SP, die een sterk sociaal vangnet vooropstelt.  

Tegelijkertijd stijgen de woonlasten voor Tilburgers, waaronder de onroerendezaakbelasting (OZB), met 8,5%, wat een zorgelijke 

trend is, vooral voor de laagste inkomensgroepen. Ondanks deze verhoging benadrukt de gemeente dat ze blijft investeren in 

betaalbare woningbouw en sociale initiatieven, maar de SP Tilburg blijft kritisch op de lastenverhogingen die de hardwerkende 

Tilburger raken. Hierdoor komt er een spanning te staan tussen de investeringen en de stijgende lasten. De 

SP Tilburg zal zich dan ook blijven inzetten voor een rechtvaardige en sociale verdeling van de middelen in onze 

gemeente! 
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SP-motie ‘Levensloopbegeleiding’ uitgevoerd 

Afgelopen week kregen we als SP Tilburg goed nieuws: onze motie over levensloopbegeleiding door Vanuit 

Autisme Bekeken (VAB) wordt uitgevoerd. De SP had de motie ingediend voor de Perspectiefnota. Dit gebeurde na 

een warm pleidooi van een inspreekster, die aangaf veel baat te zullen gaan hebben bij levensloopbegeleiding.  

In de motie, die samen met de Partij voor de Dieren is ingediend, riepen we het college op om "in overleg te gaan met VAB 

om levensloopbegeleiding mogelijk te maken voor mensen met autisme in Tilburg die hier behoefte aan hebben." 

Tijdens de tussenevaluatie van de zorginkoop werd duidelijk dat er gesprekken zijn geweest met VAB. Zorgaanbieder SIEM 

gaat volgens de methode van VAB levensloopbegeleiding aanbieden en zal daarbij gebruikmaken van de ondersteuning 

van VAB. 

SP-burgerraadslid Henri Mandemaker, die de motie opstelde, zegt: "Levensloopbegeleiding is belangrijk voor mensen met 

autisme. Maatwerk en persoonlijke aandacht van een vaste begeleider helpen hen bij lastige momenten en veranderingen. 

Levensloopbegeleiding biedt deze zorg op de momenten dat het nodig is, en kan worden verminderd als het niet nodig is. 

Begeleiders die werken volgens de methode van VAB, werken vanuit nabijheid en in een informele setting. Het is belangrijk 

dat er een klik is tussen de persoon met autisme en de begeleider." 

VAB heeft de afgelopen jaren een succesvolle pilot met levensloopbegeleiding uitgevoerd. Deelnemers aan de pilot zeggen 

dat zij: 

 Een betere kwaliteit van leven ervaren; 

 Zich meer empowered voelen; 

 Meer meedoen en een grotere bijdrage aan de maatschappij leveren. 

Henri vervolgt: "VAB heeft nu een nieuwe pilot levensloopbegeleiding gestart in verschillende gemeenten, die wordt 

gefinancierd door het Ministerie van VWS. De gemeente Tilburg en SIEM doen hieraan mee en zullen daarmee een groot 

verschil maken in de kwaliteit van leven van mensen met autisme." 

 
Voorbij de Atomisering 

Wie zijn de mensen van de SP Tilburg? Daar willen we in de PiuSPost meer aandacht aan besteden. Vandaag maken 

we kennis met Luuk van Weert, een nieuw lid van onze afdeling. Hij vertelt ons waarom hij lid is geworden van onze 

mooie partij. 

Geen fabriek, geen maatschappij, maar een samenleving. We  doen alsof we niks gemeen 

hebben met elkaar. Alsof alles om onszelf gaat. Alsof gemeenschapszin ontstaat wanneer 

we zoveel mogelijk aan ons eigen belang denken. We doen alsof we niet meer samen 

hoeven te leven, geen gezamenlijke inspanning meer leveren, en gedeelde leed niet langer 

halve smart is. Alsof we in een fabriek wonen en wij enkel de (human) ‘resources’ zijn. We 

zijn alleen op ons eilandje. Niemand kijkt meer naar elkaar om. De gemeenschapszin is 

kwijt en voor existentiële vragen gaan mensen liever een aantal maanden naar Australië, 

een dure zelfhulpcursus of naar YouTube. Enige tijd geleden werd mij gevraagd om mij 

voor te stellen, omdat ik nog niet zo lang lid ben van de SP. Dat doe ik uiteraard graag. 

Mijn naam is Luuk van Weert en ik ben 29 jaar. En ik heb het idee dat we onze wereld zo 

erg hebben vergroot, dat we de schoonheid en kracht van onze nabije omgeving niet meer 

zien, in bijvoorbeeld de kerk, een wijkcentrum of onder ouderen met levenservaring. 

En terwijl mensen vluchten naar verre landen, blijft de economische kloof tussen de 

bovenklasse en de rest groeien. De NOS kopt dat we rijk en gelukkig zijn. Maar de welvaart 

en het politiek kapitaal worden scheef verdeeld, vooral ten nadele van jongeren en praktisch opgeleiden. We werken steeds 

harder, maar zijn meer kwijt aan vaste lasten. De samenleving is een machine geworden, waar de werkende klasse zoveel 

mogelijk wordt uitgeknepen. En gaat er iets mis met de machine? Dan ligt het niet aan het slechte onderhoud, maar aan een 

foutieve individuele schakel: de UWV arts zal dit u graag vertellen. En die ‘foutieve schakel’ geeft vervolgens liever zichzelf 



de schuld, dan dat diegene kijkt naar de werkgever of de staat. Het is immers makkelijker om wakker te worden en boos te 

zijn op jezelf of de ander, dan op een abstract, onbereikbaar systeem. 

Ik ben klaar met de fragiele, geatomiseerde en zielloze staat van ons land. Ik ben er klaar mee dat Nederlandse burgers zijn 

geliberaliseerd, geïndividualiseerd, gereduceerd tot middel en zichzelf gewillig hebben gedistantieerd van hun eigen 

collectief en spiritualiteit. Ik ben het zat dat we onszelf steeds boven de groep stellen. Dat de woede in de samenleving niet  

wordt gekanaliseerd om het collectief te versterken, maar misbruikt wordt door demagogen die liever op eilandjes willen 

leven. Ik accepteer het niet langer dat publieke sectoren onbereikbaar worden en dat mensen niet alleen elkaar kwijt zijn, 

maar ook zichzelf. Jongeren vertellen mij dat ze liever weggaan om een eigen commune te beginnen, dan in deze lege 

ruimte blijven. Omdat ze zo erg snakken naar gemeenschapszin en perspectief. Ze zijn immers geen middel, geen ‘resource’, 

geen instrument, maar mensen met een ziel. 

Daarom ben ik enige tijd geleden lid geworden van de SP, want het is goed om een mening te hebben, maar het is beter om 

er iets mee te doen. En daarmee wil ik graag afsluiten met een aanmoediging: Spreek elkaar aan, je vrienden, collega’s, 

omgeving en de-liberaliseer en de-individualiseer hen. Zie elkaar als gelijken, mensen die samen sterk staan en niet als 

concurrentie. Daarmee voorkomen we dat uitvallen voelt als falen. Stap niet uit bed om boos op jezelf te zijn, maar wees 

boos op dat wat oneerlijk is geregeld en vecht het aan. Zoek plekken op die zingeving bieden of waar je anderen kan 

inspireren, voor mij is dat de katholieke kerk, maar voor anderen een wijkcentrum of een georganiseerde wandeling in de 

natuur. Laten we bouwen aan gemeenschapszin, solidariteit en zingeving. Het is tijd voor verandering, van onderaf. 

 
SP Hulpdienst 

Raakt u verdwaald in het woud van regels en procedures? Misschien kan de SP Hulpdienst u daarbij  helpen. De SP 

Hulpdienst bestaat uit vrijwilligers die u kunnen helpen met praktische zaken. Ook kan de Hulpdienst u verwijzen naar de 

juiste plek als het probleem complexer ligt. De hulpdienst is gratis, dus ben vooral niet bang om contact op te nemen! Komt 

u liever op bezoek? De SP Hulpdienst zit elke eerste zaterdag van de maand op ons kantoor, van 12:00 to 13:00.  

SP Tilburg 

tilburg@sp.nl 

06-44497289 

 

Agenda gemeenteraad komende maand 

Donderdag 10 oktober 19.30 – 22.00u: Raadsvergadering 

Belangrijke onderwerpen: 

 Aanleg warmte-koude-net Tilburg Zuid en oprichting Warmtebedrijf 

 Regeling Grote Projecten 

 Herontwikkeling en Grondexploitatie Louis Bouwmeesterplein 

 

Maandag 14 oktober 13.00 – 22.00u: Info- en debat gemeenteraad 

Belangrijke onderwerpen: 

 Informatiebijeenkomst Financieel beeld 2025 en verder 

 Informatiebijeenkomst Economische Strategie 

 

Maandag 28 oktober 14.00 – 22.00u: Info- en debat gemeenteraad 

Belangrijke onderwerpen: 

 Speerpunten Woonbeleid 2025-2030 

 Gebiedsperspectief Noord 

 

Voor meer informatie over de raad, ga naar tilburg.notubiz.nl 

 

Fractievoorzitter Hans Kokke 
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